
Hej alla deltagare på Vinternattcupen 20 februari 2019 ute vid Bögs Gård.

Vi från Sumpan kan bara beklaga att alla förhoppningsfulla deltagare inte fick den allra trevligaste 
träningskvällen ute i kylan där det saknades ett antal kontrollenheter på rätt plats. Ganska snabbt 
stod det klart vartåt det barkade när Järfällas damer på korta banan rapporterade vid utstämpling att 
enhet nr 41 och 47 inte var där osv. 

Nu drabbade detta alla deltagare. Sträcktidsredovisningen på Winsplits Online är rå och brutal. Har 
valt att inte filtrera bort och snygga till något där.

Med stort hopp om att nästa VNC blir mer kvalitet, när Järfälla kör den 6 mars.

Magnus, vid datorn
Sundbybergs IK


